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ЗАПИСНИК
са 6. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 18.03.2014. године.

Седница је одржана у Чачку, у Центру за професионални развој запослених у образовању у
1130. сати.

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. Др. Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов- секретар Удружења
4. Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа Београд
5. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
6. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад
7. Ирена Госпавић -Техничка школа „Р.Љубичић“  Ужице
8. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица

Одсутни  су били чланови Извршног одбора:
1. Бранка Цвијовић - Грађевинска техничка школа Београд
2. Драгослав Јовановић – Грађевинска техничка школа „Неимар“ из Ниша

Седници су присуствовали и:
1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Игор Кривокапић- Техничка школа Чачак

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице- известилац Васко Николов, секретар Удружења
2. Припреме за републичко такмичење - известилац Драган Пантовић, потпредседник Удружења;
3. Текућа питања;

Након што је констатовао да седници присуствује довољан број чланова Извршног
oдбора, председник Удружења Др. Станкo Матић је предложио дневни ред, који је усвојен у целини

једногласно, без примедби.

АД 1.
У дискусији која је претходила усвајању записника са 5. седнице Драган Пантовић -

потпредседник удружења, је поново актуелизовао реализацију закључака са претходних седница, које
се односе на сајт Удружења, као једног од предуслова бржег и ефикаснијег информисања школа
чланица, као и формирање базе података Удружења, посебно података са претходних сусрета-
такмичења.

Др. Станко Матић – председник Удружења је преузео на себе обавезу да се коначно направи



сајт удружења, а секретар удружења се задужује да достави допис свим школама које поседују
документацију са претходних сусрета-такмичења, да исту у електронској или некој другој форми
доставе секретару или донесу на предстојеће такмичење.

Такође је констатовано да члан Извршног одбора Драгослав Јовановић – Грађевинска техничка
школа „Неимар“ из Ниша, на три узастопне седнице не присуствује седницама и да председник
удружења обави разговор са именованим и директором школе.

Записник  са 5. седнице одржане у Београду 18.12.2013. године, достављен је свим
члановима Извршног одбора, а с обзиром да није било примедби, председник удружења предложио
је да се записник усвоји.

Записник је усвојен једногласно и без примедби.

АД 2.
Драган Пантовић - потпредседник удружења, представник школе домаћина 25. (јубиларног)

такмичења, је информисао чланове Извршног одбора о току припрема за такмичење, a потом је Игор
Кривокапић изнео податке о броју пријављених школа, као и такмичара по такмичарским
дисциплнама. До 18.03. пријаве су послале 23 школе, од којих 21 „домаћа“ и 2 школе из иностранства
(Словенија и Црна Гора).

Др. Станко Матић је изнео податак да је школа из Скопља (Македонија) изразила жељу да се
појави на такмичењу, али да ће коначну информацију имати до краја недеље.

Такође остаје отворено питање учешћа школе из Бања Луке (Република Српска).
Након дуже дискусије, дефинисана је сатница, као и догађања у току, пре и после такмичења.
Остало је отворено питање генералног спонзора 25. такмичења.
Извршни одбор је усвојио следеће закључке:

1. Да школе учеснице као и за претходно такмичење уплате котизацију  у износу:
- од 3,000.00 динара до 5 такмичара;
- од 5,000.00 динара преко 5 такмичара;
на Текући рачун школе домаћина Техничка школа Чачак
Тр.број 840-354666-26
Сврха уплате: котизација за учешће на 25.Републичком такмичењу геодетских и
грађевинских школа Републике Србије

2. Да школе које се нису пријавиле за учешће (Сремска Митровица, Ваљево, Владимирци,
Лозница, Нови Пазар, Косовска Митровица) то учине у најкраћем року или обавесте
школу домаћина да неће учествовати на предстојећем такмичењу  (обавештења слати на
е-маил pantod@gmail.com);

3. Да се за такмичење из практичних дисциплина из објективних разлога (недостајућа
литература-скрипта за припрему области безбедност и здравље на раду) на
овогодишњем такмичењу изостави тест из безбедности и здравља на раду, као и да већ
достављени задаци из практичних дисциплина представљају оквирне, али не и коначан
облик задатака на такмичењу. Време предвиђено за израду практичног рада је 180
минута, као што је Правилником и предвиђено.;

4. Да се из претходно достављених области за предмет Организација грађења-Технологија
грађевинских радова изоставља део заштита на раду  из истих разлога као и за
практичне дисциплине;

5. Да школе које су до сада биле организатори такмичења (раније сусрета) доставе
информацију да ли поседују документацију -Билтене са такмичења (сусрета) за које су
били организаатори, како би се приступило прикупљању и обједињавању постојеће
документације. Такође се моле школе које поседују билтене са претходних такмичења-
сусрета да доставе информацију о томе.
Извршни одбор је донео одговарајуће закључке о формирању својеврсне базе података
везане за досадашње сусрете, односно такмичења.



Информацију проследити или на е-маил Удружења udruzenje.gradj@yahoo.com или
секретара удружења vasko.nikolov@gmail.com;
Такође је неопходно доставити и допис у форми обавештења свим школама о

поступању након завршетка такмичења и објављивања прелиминарних ранг листа у име
Одбора за такмичење:

Теоретске дисциплине: по истицању прелиминарних ранг листа може се уложити
приговор на остварени резултат свог такмичара, у писаној форми, и остварити увид
искључиво у задатак такмичара за који је дат приговор .
Практичне дисциплине: У току трајања такмичења приступ радним  местима је
дозвољен искључиво дежурном наставнику (изузев такмичења код руковаоца
грађевинском механизацијом, где су присутни чланови жирија) . Након истицања
прелиминарних ранг листа, чланови жирија заједно са такмичарима и менторима ће
обићи радна места, када је могуће уложити приговор на остварени резултат свог
такмичар.

АД 3.
С обзиром на проблем који постоји (финансирање путних трошкова) појединим

члановима Извршног одбора, договорено је да се изнађе могућност да се тај проблем реши у
оквиру буџета Удружења.

Школе чланице Удружења треба да измире обавезе у погледу чланарине за претходну
2013.годину.

Следећи састанак Извршног одбора одржаће се у четвртак 03.04.2014. у мотелу
„Ливаде“ у 17 сати.
Састанак је завршен у 1535.


